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Technische vragen 
Onderwerp 

 
Bestuursrapportage 2022 

Inleiding 
 

De reactie/ vragen op de Bestuursrapportage 
2022 konden door Het Vechtse Verbond niet 
in de daarvoor opengestelde termijn 
afgehandeld worden. Dit mede door het reces, 
vakantie en krapte in de capaciteit. Rekening 
houdende met de consequenties hiervan, acht 
Het Vechtse Verbond het echter van belang 
haar vragen/ reacties te kunnen stellen en 
doet dit door het stellen van technische 
vragen op de "gebruikelijke" wijze. 

Vraag 1 
 

Pagina 7 
ad2 Onderbesteding door 
planningsoptimisme... 
 
Wat is de omschrijving van de gemeente t.a.v. 
"planningsoptimisme "en op welke wijze kan 
dit worden verwezenlijkt kijkende naar de 
krapte bij het ambtelijke apparaat. 
 
De bandbreedte van 1 - 3,2 miljoen is in de 
huidige situatie nogal fors, graag reactie? 
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Vraag 2 
 

Pagina 10 
Beheerssystemen naar de Cloud 
 
Welke aanpassingen zijn hier gedaan t.a.v. de 
begroting 2022? 
 
Is het juist dat Software as a Service, een 
Cloud oplossing, niet als investering mag 
worden aangemerkt, mag men niet 
investeren, graag reactie? 

Vraag 3 
 

Pagina 11 en 12 
Groen Kapitaal 
 
Welke definitie geeft de Gemeente aan het 
"groene kapitaal "en op welke wijze wordt dit 
financieel meegenomen in de bijdrage aan 
een goed vestigingsklimaat? 

Vraag 4 
 

Pagina 19 
Afvalstoffen heffing 
 
Heffing/ stijging ten gunste van nieuw 
afvalscheidingsstation, hoe worden de 
kapitaallasten gedekt? 
Blijven de afvalstoffen heffingen ongewijzigd? 

Vraag 5 
 

Pagina 23 
3G Afschrijvingen 
 
Klopt het dat 583.000 euro de jaarlijkse 
kapitaallasten (hypotheeklasten) zijn, die niet 
worden benut omdat eind 2021 investeringen 
niet zijn afgesloten? Dit houdt toch in dat het 
bedrag dat aan investeringen niet is 
afgesloten vele malen hoger ligt? ( net als bij 
een huis, waar het aankoopbedrag vele malen 
hoger is dan de afschrijflasten) Hoe hoog is 
het werkelijke bedrag aan investeringen dat 
niet is afgesloten? 
Hoe realistisch is dan deze planning kijkende 
naar het ambtelijke apparaat, doorschuiven 
naar 2022 worden deze investeringen dan wel 
afgerond? 

Vraag 6 
 

Pagina 34 
Fietspad Safariweg-Haarrijnweg Maarssen 
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55.000 euro 
 
Fietspad Safariweg-Haarrijnweg planning 
kaderbrief 55.000 euro. In 2017 was een 
bedrag begroot van 150.000 euro daarbij een 
bijdrage Provincie van ook 150.000 euro. 
Afspraak ieder de helft. Het deel van de 
Provincie bedraagt een reservering bij de 
Provincie, dit bedrag zal niet hoger worden. 
De kosten voor het uitvoeren van een 
dergelijk project liggen nu aanzienlijk hoger in 
deze tijd. Hoe moet dit nu gezien worden, of is 
het fietspad Safariweg-Haarrijnweg helemaal 
uit de planning en is de conclusie uiteindelijk 
dat er geen fietspad komt gerechtvaardigd? 

Vraag 7 
 

Pagina 34 
Vervanging van de verkeersinstallaties 
Waverijnweg 720.100 euro 
 
Vervanging van de verkeersinstallaties 
Waverijnweg, staat een bedrag van 720.100 
euro in de kolom "Planning 2022 - nog niet 
gestart" Is dit juist, moet dit bedrag niet een 
kolom terug staan, de vervanging is toch 
afgerond in 2022? 

Vraag 8 
 

Pagina 35 
Bisonspoor groen 22.000 euro 
 
Bisonspoor groen 22.000 euro, is dit gezien 
de huidige marktsituatie/ financiële situatie 
een reëel bedrag voor de verwezenlijking van 
dit project? 

Vraag 9 
 

Pagina 36 
Nieuw afvalscheidingsstation Planning 
Kaderbrief 12 miljoen - planning 2022 nog niet 
gestart: 4.340.000 euro 
 
Planning kaderbrief 12 miljoen, leest HVV het 
goed dat bij de investeringen de Raad 12 
miljoen heeft geaccordeerd voor dit nieuwe 
afvalscheidingsstation? Zo niet, waarom staat 
dit bedrag dan hier in als goedgekeurd 
budget? 
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4,3 miljoen uitgaven in kolom uitgaven 
gereserveerd? Graag uitleg en verklaring 
hierover 

    
   

   

Bijlagen 
Wil je een bijlage toevoegen 

 
nee 

    


